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Sak 1 Åpning  

 

Velkommen til årsmøte.    

  

Inviterte gjester 

 
Stortingsrepresentant Ingvild Kjerkol 

             Leder Finnmark Ap Kristina Hansen 

 Stortingsrepresentant Runar Sjåstad 

 Stortingsrepresentant Ingalill Olsen 

 Fylkesordfører Ragnhild Vassvik 

 Fylkesråd Geir Ove Bakken 

 Parlamentarisk leder sametingsgruppa Ronny Wilhelmsen 

 LO Finnmark Bjørn Johansen 

Leder LO Alta Lars Vegard Berg Pettersen 

Finnmark Arbeiderparti sekretær Lill Tove Ottesen 

 

 

Minne partimedlemmer som har gått bort (ett minutt stillhet). 

Oppmerksomhet jubilanter.  Det nye styret ble bedt om å gjennomføre en markering i 
løpet av 2018. Vi ønsker at dette skal være i forbindelse med årsmøtet. Dette markeres 
på slutten av møtet. 

Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Innkalling har vært sendt ut på mail, sms, samt fb. 
 
Innkalling: Godkjent 
 
Saksliste: Godkjent 
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Valg av 2 dirigenter  
 
Forslag: 
Monica Nielsen og Kåre Simensen.  
 
Valg av 2 møtesekretærer 
Forslag: 
Henrik Kristoffersen, Hilde Søraa. 
 
Valg av redaksjonskomité 
Forslag: 
Inger Karlsen, Øystein Pedersen, Serine Larsen, Ole Steinar Østlyngen. 
 
Valg av 2 til å underskrive protokollen 
Forslag: 
Plukkes fra salen 
 
Tellekorps: 
Forslag: 
Plukkes fra salen 
 

 
Dirigentbordet overlates til de valgte møtefunksjonærer. 

 
I protokollen innføres: 

• hvem som innleder om de forskjellige saker  

• hvem som deltar i debatten  
• forslagene 
• beslutningene med eventuelle anførsler av de angitte stemmer, for og imot. 

 
Forslag må leveres skriftlig til dirigenten, underskrevet med tydelig navn. 
 
I henhold til vedtektene behandles ingen nye saker. 
 
Nytt forslag kan ikke opptas etter at strek er satt for inntegnete talere.  
 
Ta hensyn til nye medlemmer. Informer om hvordan vi gjør dette. Eks: Når 
leverer man endringsforslag, hva betyr strek, når tar man debatten om sine 
saker?  
 
Taletid settes til maksimalt 3 minutter for 1. gangs innlegg og 2 minutter for 2. gangs innlegg. 
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Innledere er her unntatt. 
 

Forslag levert under debatten behandles under sak 7. 

Styrets medlemmer har ikke stemmerett ved behandling av årsmelding/beretning fra styret 
og regnskap jmf vedtektene §3. 

 

Sak 2 Debatt om politisk situasjon 

 
Vi ønsker velkommen til Ingvild Kjerkol som innleder til debatt.  

 
 
Minne om levere forslag når det opplyses om strek. Evt 
opplys igjen hva strek menes for nye medlemmer. 
 

 

 

Sak 3 Årsmeldinger 

 

 

3.1.1  OVERSIKT OVER STYRETS MEDLEMMER OG T ILTREDENE I  2018 

 

Styremedlemmer  Tiltredere  

Ole Steinar Østlyngen Leder AUF Thomas Kristensen 
Inger Lise Balandin Nestleder Samepolitisk kontakt Ronny Wilhelmsen 
Kåre Simensen Organisatorisk 

ansvarlig 
Lagsleder Talvik Øystein S. Pedersen 

Kristin Jensen Kvinnepolitisk kontakt Lagsleder Østre Otto Andersen 
Hanne Rosenberg Studieleder LO Inger Karlsen 
Hilde Søraa Sekretær Ordfører Monica Nielsen 
Odd Arne Rasmussen Styremedlem Gruppeleder  
Erik Karlstrøm Kasserer   
Stig Rune Abrahamsen Styremedlem   
1.vara Mikkel Romsdal   
2.vara Trine Nilsen 

Nordeidet 
  

3.vara Ronny Wilhelmsen   
4.vara Elisabeth Myrland   
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3.1.2  MØTEVIRKSOMHET  

 

Etter valget av nytt styre har det vært behandlet 54 saker i styremøtet og 22 saker i 
medlemsmøte.  

I tillegg er det avholdt møter i AU i forkant av styremøtene, samt i forbindelse med 
håndtering av enkeltsaker.  

 

3.1.3  ORGANISATORISK VIRKSOMHET  

 

Styremøtene har vært avholdt i forkant av medlemsmøtene og har følgelig vært fora for å 

forberede sakene. Mellom styremøtene har AU hatt møter.  

 

I 2019 er det igjen kommunevalg, vår soleklare 

målsetting er å vinne valget. Grunnlaget for det 

arbeidet kom i gang ved at medlemsmøtet den ..... 

vedtok å nedsette et eget programutvalg og 

nominasjonskomite.  

Arbeidet med valgprogrammet ble en viktig 

oppgave for styret og utvalgets medlemmer. 

Nominasjonskomiteen startet sitt arbeid høsten 

2018.  

 

Et tema fra forrige årsmelding var ønske om å gjøre vår hjemmeside mere attraktiv. Det er 

ikke blitt gjort, oppdateringen av siden har ikke vært prioritert da fokuset har vært å styre 

kommunikasjon mellom medlemmer og styret via sosiale medier. Styret mener det har vært 

en riktig prioritering fordi majoriteten av våre medlemmer nåes via sosiale medier som 

Facebook og Instagram.  

Styret vil likevel peke på nødvendigheten av å også bruke hjemmesiden er viktig, men vil 

understreke at malen som benyttes fremstår som lite oversiktlig og brukervennlig.  

Innkalling til medlemsmøter og styremøter går via SMS og e-post, i tillegg til å bruke sosiale 

medier. Det har fungert tilfredsstillende med noen tekniske utfordringer under veis.  
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Partilagene og AUF har anledning til å møte i styremøtene ved leder eller nestleder. På 

denne måten har kontakten mot lagene og AUF blitt ivaretatt. 

  

3.1.4  MEDLEMSUTVIKL ING  

  
Antall medlemmer I Alta AP 31.12.18 31.12.17 

Langfjord Arbeiderlag 2 2 

Talvik Arbeiderlag 42 42 

Østre-Alta Arbeiderlag 88 88 

Totalt Alta Arbeiderparti 267 223 

Finnmark Arbeiderparti Ikke klare 1596 
  
Vi registrerer at medlemstallene I partilagene er stabil fra år til år. 
Hovedmassen av medlemmene er registrert I Alta Arbeiderparti og 
det er gledelig å registrere en økning på 44 fra 2017 til 2018. En 
ambisjon for 2019 må være å øke antall medlemmer. 
 

 
3.1.5  FAGLIG-POLIT ISK SAMARBEID  

 

Et bilde sier mer enn 1000 ord. 
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3.1.6  T I LL ITSVERV OG DELTAKELSE I  T ING ,  STYRER ,  RÅD OG UTVALG  

 

1. vara Stortinget: Steinar Karlstrøm 

Geir Ove Bakken: leder hovedutvalg for kultur og samferdsel, fylkestingrepresentant 

Ronny Wilhelmsen: Parlamentarisk leder Sametinget, fylkestingsrepresentant og tiltrer 
landsstyret i Arbeiderpartiet. 

Jasmin Brix: fylkestingsrepresentant 

Bente Haug: nestleder styret i FeFo, nestleder styret i Fagskolen i Kirkenes, leder 
klagenemda Finnmark fylkeskommune.  

Hilde Søraa: 3.vara styret FAp.  

Kristin Jensen: nestleder nordre valgkrets sametinget.  

Ulf Tore Isaksen: styremedlem FAp og programkomite FAp.  

Inger Lise Balandin: medlem nominasjonskomiteen fylket. 

Øystein Pedersen: Styremedlem i forbundsstyret til Norsk arbeidsmandsforbund 

Inger Karlsen: Regionleder Handel og Kontor i Norge. Styremedlem LO Finnmark. 

 

3.1.7  VEIEN VIDERE  

 

Hovedmålet i 2019 er å vinne valget til høsten, og få inn betydelig flere enn dagens 11 
mandater. Dette skal vi gjøre ved å drive en offensiv og 
framtidsrettet politikk.  

Alta skal fortsette å vokse og vi skal følge på med bolig 
og arbeid. Vi har flere store boligfelt og industriområder 
som er nesten klar og skal takle en vekst på flere tusen 
mennesker.  

I løpet av året vil også omstillingsprosjektet kommunene 
er midt i ferdigstilles, et prosjekt vi har store 
forhåpninger til. Det vil frigi midler til blant annet en 
bedre eldreomsorg, noe som er nødvendig i årene 
framover.  

Klinikk Alta åpner til høsten med mange nye tjenester, noe som vil gi et stort løft for helse-
Alta. Det vil redusere reising og øke pasientkvaliteten vesentlig. I tillegg jobbes det politisk 
videre mot målet vårt om en fullverdig fødeavdeling.  
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Vi er også midt i en prosess hvor Finnmark og Troms slås sammen til et fylke. Her har vi vært 
imot en tvangssammenslåing, men sagt ja til at fellesnemda skulle settes sammen. I ettertid 
har flertallet støttet oss og fellesnemda er opprettet. Det framtidige resultatet av en 
sammenslåing vil jeg ikke spå, men foreløpig har det ikke kommet fram noen fordeler med 
dette.     

 

 
Gruppestyret består av: Monica Nielsen, Ole Steinar Østlyngen, Hanne Rosenberg, Øystein 
Pedersen og Hilde Søraa. 
 
Det har vært et aktivt år for kommunestyregruppa i Alta med mange viktige saker. Her kan 
nevnes: 
 

• Økonomien er bra med et bufferfond (sparekonto) på ca 100 mill, et anbefalt nivå.  
• Kjøpt opp arealer, hovedsaklig beregnet til kommunale boligtomter. 
• Igangsatt oppstart av flere kommunale boligfelt. 

• Inngått en fordelaktig avtale med Fefo på Skillemoen. 
• Opparbeidelse av Langnes, 150 mål sjørettet industriareal. 

• God framdrift på bygging av omsorgssenteret og den nye brannstasjonen.  
• Ferdigstillelse av Alta Ungdomsskole 
• Ferdigstillelse av Dag og Arbeidssenteret  
• Sentrumsskolen er avklart hvor den skal ligge 
• HUSET har fått nytt kjøkken 
• Flerbrukshall er igangsatt 

 
 

 

 
Vi har selvsagt vært med på å arrangere “ikke rør abortloven” 
demonstrasjon som gikk av stabelen 17. November i Alta som eneste 
plass i Finnmark. Her holdt også undertegnede en appell.  
 
Ellers har det ikke vært noe aktivitet.  
  
Kristin Jensen  

Kvinnenettverksleder Alta Arbeiderparti  
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Alltid engasjerte Hanne er studieleder. 2018 har vært rolig. Målet er 
nye tiltak i 2019 i samarbeid med medlemmene i Alta Arbeiderparti. 

 

 

 

 

Det ble innkalt til møte for å velge samepolitisk utvalg. På grunn av litt lavt oppmøte ble det 

valgt samepolitisk kontaktperson med en referansegruppe/diskusjonsforum istedenfor 

samepolitisk utvalg. Ronny Wilhelmsen ble valgt til samepolitisk kontaktperson med Kristin 

Jensen, Inger Karlsen og Per Edvind Varsi som referansegruppe/diskusjonsforum. 

Det har også vært Samepolitisk konferanse 3-4 november og årsmøte i Nordre valgkrets 25 

november. Kristin Jensen møtte på samepolitisk konferanse for Alta Arbeiderparti og 

valgkretsen og Ronny Wilhelmsen møtte som parlamentarisk leder for sametingsgruppen.

     

 

På årsmøtet i Nordre valgkrets møtte Alta med 7 representanter, 

her ble de sjøsamiske rettighetene til fiske løftet som hovedsak 

med innledning av Steinar Pedersen. Kristin Jensen ble valgt til 

nestleder i styret til Nordre valgkrets. 
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Styret 2018 

På årsmøte 24. januar ble følgende valg inn i 

styret: 

• Leder: Serine Larsen  

• Nestleder: Thomas Fredrik Kristensen 

• Kasserer: Henrik Kristoffersen  

• Sekretær: Espen Amundsen 

• Styremedlem: Anniken Jansen  

• Varamedlem: Sada Maroufi  

På ekstraordinært årsmøte 29. november ble følgende valgt inn i styret: 

• Leder – Henrik Kristoffersen 

• Nestleder – Serine Larsen 

• Kasserer – Gaute Johannessen  

• Sekretær – Agnete Brown Lillevik 

• Styremedlem – Sada Maroufi 

• Vara – Morten S. Haldorsen  

• Vara -  Mohammed Amayri  
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Arrangementer 

2018 har vært et relativt produktivt år for 

Alta AUF. Vi har arrangert og/eller deltatt 

på følgende arrangementer 

 

• 2 årsmøter og ekstraordinære årsmøter 

• 10 møter/samlinger med AUF i Finnmark 

• 3 medlemsmøter 

• 6 styremøter 

• 8 aksjoner 

• 6 temamøter 

Generelt 

2018 har vært et år som har vært fylt av gjennomslag og viktige saker for Alta 

AUF. Vi har blant annet vært medarrangør på demonstrasjonen mot 

innstrammingen i abortloven, reist til Kirkenes på Barents Pride og fått to AUFere 

på fjerde og sjette plass på listen til Alta Arbeiderparti. Vi har også avholdt flere 

spennende temamøter med temaer slik som EU hvor vi fikk besøk fra både EU og 

UMEU, miljø og klima med Ina Libak og fiskeri med Brynjar Saus, leder i AUF i 

Troms. 
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Alta AUF har også styrket vårt samarbeid med Alta Arbeiderparti og vært godt 

representert på deres arrangementer og arrangementer i regi av Finnmark 

Arbeiderparti. V i har sikret gode gjennomslag og fem AUFere står på listen til 

Alta Arbeiderparti!  

 

Aktuelle saker i år har vært at vi har kjempet for at alle avgangselever skal få 

gratis vaksine mot hjernehinnebetennelse. Alta AUF har vært klar på vårt 

standpunkt og har fått reddet mange ungdommer mot den farlige sykdommen. Vi 

har også bidratt til at Alta Arbeiderparti gikk inn for et kulturløft. 

 

Alta AUF har også vært godt representert på arrangementer i AUF i Finnmark, 

blant annet Landsmøtet – hvor vi hadde 3 delegater fra Alta AUF – og årets 

sommerleir, årets fineste eventyr. På disse arrangementene har medlemmene 

våre blitt skolerte og vært med på å påvirke fremtidens politikk. Alta AUF har 

vært ivrige ververe og har da fått 103 nye AUFere på laget.  
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Dato Type møte/arrangement 
Onsdag 24. januar 2018 Årsmøte Alta AUF 
Onsdag 7. februar 2018 Styremøte 
Fredag 9. – søndag 11. februar 2018  Årsmøte AUF i Finnmark 
Mandag 6. februar Samefolkets dag 
Tirsdag 7. februar 2018 Styremøte 
Tirsdag 27. februar 2018 Temamøte om EU 
Onsdag 7. mars 2018 Styremøte  
Torsdag 23. februar Årsmøte Alta Arbeiderparti 
Onsdag 21. mars 2018 Medlemsmøte/temamøte  
23. mars – 2. april 2018 Påskeferie  
Onsdag 4. april 2018 Styremøte  
Onsdag 18. april 2018  Medlemsmøte/ temamøte om Swaziland fra 
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sentralt  

Torsdag 26. april 2018  
Temamøte om arbeiderenes internasjonale 
kampdag  

Tirsdag 1. mai 2018 
Markering av arbeiderens internasjonale 
kampdag  

Torsdag 15. mai 2018  
Medlemsmøte med Ina Libak om miljø og 
klima + bedriftsbesøk 

Fredag 18. – Søndag 20. mai 2018 Vårkurs med AUF i Finnmark 

Tirsdag 5. juni 2018 
Temamøte om fiskeripolitikk med Brynjar 
Andersen Saus 

Søndag 17. juni 2018 Sommeravslutning med AUF i Finnmark 
Onsdag 30. mai 2018 Styremøte  
JULI  Sommerferie  

1. – 5. august 2018  Sommerleir på Utøya! ☺  
Onsdag 22. August 2018 Styremøte  
24-26  August 2018 Høstkurs og representantskap  
Onsdag 17. mai 2018 Norges Nasjonaldag 
Torsdag 18. – Søndag 21. oktober 2018  AUFs 56. landsmøte 

Lørdag 10. – Søndag 11. november 2018  
Representantskap med Finnmark 
Arbeiderparti 

Lørdag 17. november Demonstrasjon «Ikke rør abortloven» 
Torsdag 29. november 2018  Ekstraordinært årsmøte  
Fredag 7. – Søndag 9. desember 2018  Julehelg med AUF i Finnmark 
Onsdag 12. desember 2018  Juleavslutning med Ronny Wilhelmsen 

 

Medlemstall 

Betalende medlemmer 2017 125 
Støttemedlemmer 11 
10-kroners medlemmer 103 
 

 

 

ÅRSBERETNING 2018  ØAAL 

 
Styrets sammensetning i 2018 
 
Leder:  Otto G Andersen                                                                 
Nestleder: Inger Karlsen                                                                                      
Kasserer: Inge Arne Eriksen                                                                      
Sekretær: ine Wilhelmsen                                                             
Styremedlem: Arnfinn Sarilla                                                                        
Styremedlem: Thomas Fredrik Kristensen,AUF 
1 vara:  Ronny Wilhelmsen                                                                         
2 vara:  Per Edvind Varsi 
 
Valgkomite                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
Leder:  Odd Arne Rasmussen                                                       
Medlem:    Inger Lise Balandin                                                   
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Medlem: Alf Lindbeck    
 
Revisorer:   
Ole Steinar Østlyngen, vara Bernt Berg                                                    
Alf Lindbeck , vara Inger Lise Balandin    
 
 
Styrets virksomhet  
    
Det har i 2018 vært 4 styremøter: 
 
08. jan: Reorganisering. Forberede årsmøte. 
09. april: Møtekalender, nettverk, FB, verving, vekst, bolyst. 
05. sep: Tverrvei K – S, fotballbane, hall østre, fergekaier østre. 
17. sep: Navnetilfang v-2019. Vekst og utvikling østre AK. 
 
Aktiviteten har vært tilfredsstillende. 
 
Medlemsmøter 
 
Det har vært avholdt 6 medlemsmøter og 1 folkemøte for året: 
 
8. jan:  Videreføre laget. Reorganiserings arbeid. 
 
15. jan: Årsmøte, regnskap, budsjett. Komplett valg nytt styre. 
 
9. april: Møteplan, Kommunedelplan, folkemøte, nominasjon. 
 
7. mai: Åpent medlemsmøte.                                                Kommunedelplan oppvekst 2018 – 2030.                                      

Foreleser Ronny Wilhelmsen.                                                                Debatt. 
 
17. sep:  Navnetilfang kommunevalget 2019. Vekst og utvikling. 
 
30. okt: Åpent medlemsmøte.  

Gjest fylkesråd Geir Ove Bakken status orienterte sjø og land i kommunen og fylket.      
Debatt.  
 

Folkemøte 
28. nov: Folkemøte kl 1800-1930, med skolestrukturen Alta øst, som viktig vekst og bolyst tema. Ca 30 

fremmøtte. 
 Innledere rektor Anne Britt Eilertsen (ABS), Saga Skole. Nærmiljøleder Frank Walseth, 

Kaiskuru Nærmiljøsenter. 
 Power Point presentasjonen ved ABS, ble etter møtet gjort tilgjengelig, sendt på epost til 

styret i Alta Ap og styret i ØAAL. Spørsmålene og debatten underveis var meget god. Ti 
minutters lobby etter møtet knyttet relaterte positive bånd, blant de ivrigste møtedeltakerne. 

 Annonsert medlemsmøte kl 1930- 2030 etter folkemøtet ble avlyst pga for få fremmøtte fra 
ØAAL. 

Politiske saker: 
 
 Skolestrukturen, basis hall, ordinær hall, fotballbane, skisenter – Alta øst. 
 Tverrvei Kaiskuru - Saga. Formål nærhet til skoler og avlastn-E6. 
 Kommunal marina på Nyvoll. Bølgedemping mangler. 
 Kommunal felleskai på Nyvoll, for område Storekorsnes - Stjernøya – Lille Lerresfjord. 
 
Representasjon i Alta Arbeiderparti 
 
Østre Alta Arbeiderlag hadde flere representanter med stemmerett i styret i Alta Arbeiderparti:                                                



16 
 

 
Politisk leder Ole Steinar Østlyngen                                           
 
Politisk nestleder Inger Lise Balandin               
 
Organisatorisk nestleder Kåre Simensen  
 
Medlem Odd Arne Rasmussen                  
 
Politisk 3.vara Ronny Wilhelmsen                                                       
 
LO-kontakt Inger Karlsen                                                         
 
Tiltredelse Otto G Andersen 
 
 

Finnmark Arbeiderparti, FAP, og Finnmark Fylkeskommune, FFK. 
 
Geir Ove Bakken: 
Fylkesråd for Samferdsel. 
Hovedutvalgsleder for kultur, folkehelse og samferdsel. 
 
Ronny Wilhelmsen: 
Sametingsrepresentant. 
Parlamentarisk leder for Arbeiderpartiets gruppe på Sametinget. 
Medlem av kultur, næring og samferdselsutvalget i FFK. 
 
Østre har 1.medlem i FAP sitt fiskeriutvalg.   
 

 
Medlemsutvikling 
Aktive medlemmer per 31.12.15 - 93 
Aktive medlemmer per 31.12.16 - 96 
Aktive medlemmer per 31.12.17 - 91 
Aktive medlemmer per 31.12.18 – 84 
 
Aktive medlemmer per 18..02.18 - 84 
 

TALVIK ARBEIDERLAG .  

Ikke sendt inn 

 

 

 

 

 

 

 



17 
 

Sak 4 Regnskap 2018 med revisors beretning 

 

  Budsjett 2018 Regnskap 2018 Budsjettkontroll 2018 

 

Kroner % av budsjett 

INNTEKTER  

 DNA, overførsel kr 22 000,00 kr 21 268,00        -kr    732,00 97 % 

Alta kommune, tilskudd kr 75 000,00 kr 78 003,00 kr 3 003,00 104 % 

Statlig tilskudd  kr 30 000,00 kr 34 250,14 kr 4 250,14 114 % 

Bidrag valgkamp fra arbeiderlag/AUF       kr            0 kr 0,00 

 

100 % 

Annet       kr   5 000,00       kr   1 557,64 -kr 3 442,36 31 % 

Sum driftsinntekter kr 132 000,00 kr 135 078,78 kr 138 560,98 102 % 

 KOSTNADER 

 Leie av møtelokaler kr 10 000,00       kr   9 920,00      kr         80,00 99 % 

Reise-, hotellkostnader møter FAP, AP kr 20 000,00 kr 50 337,40    -kr  30 337,40 252 % 

Kontorutstyr-/kontorrekvisita       kr   2 000,00       kr           0,00      kr    2 000,00 0 % 

SMS utsendelser       kr   6 000,00       kr   2 968,50      kr    3 031,50 49 % 

Web kostnader       kr           0,00       kr           0,00      kr            0,00 xx % 

Porto/gebyrer       kr      500,00       kr           0,00      kr       500,00 0 % 

Annonser       kr           0,00       kr           0,00      kr            0,00 xx % 

Valgkampkostnader       kr           0,00 kr 88 260,00    -kr  88 260,00 xx % 

Blomster og gaver       kr   5 000,00       kr   4 035,00      kr       965,00 81 % 

Landsmøtefond AP       kr   3 300,00       kr           0,00     kr    3 300,00 0 % 

Andre driftskostnader kr 10 000,00 kr 44 324,19 -kr  34 324,19 443 % 

Sum kostnader kr 56 800,00 kr 199 845,09 -kr143  045,09 352 % 

 

 

DRIFTSRESULTAT kr 75 200,00 -kr 64 766,31 kr 139 966,31 -86 % 

 Finansinntekter       kr      700,00       kr   1 242,00     kr        542,00 177 % 

Finanskostnader       kr           0,00       kr      659,28    -kr        659,28 0 % 

Netto finans      kr       700,00        kr     582,72     kr     1 201,28 83 % 

 RESULTAT      kr 75 900,00 -kr 64 183,59 kr 140 083,59 -85 % 

 

Hovedårsakene til det dårlige resultatet er kjøp av valgkampvogn til ca kr 90.000 og økte 
reisekostnader i forbindelse med ekstraordinære fylkesmøter. 
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Inngående balanse 

Eiendeler Egenkapital og gjeld 

Kontanter kr 0,00 Egenkapital                  -kr 424 295,23 

Bankinnskudd kr 331  895,37 

Leverandør 

gjeld                    kr             0,00 

Sparekonto                kr    98 386,86   

Mellomregningskonto               -kr      5 987,00     

SUM kr 424 295,23   -kr 424 295,23 

Utgående balanse 

Eiendeler Egenkapital og gjeld 

Kontanter kr 0,00 Egenkapital                -kr   424 295,23 

Bankinnskudd kr 172 767,64 

Leverandør 

gjeld                -kr     10 925,00 

Sparekonto kr 201 109,00 Resultat til EK                  kr     64 183,59 

Mellomregningskonto                -kr     2 840,00     

SUM kr 371 036,64   -kr 371 036,64 
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Sak 5 Budsjett 2018 

  Budsjett 2018 Regnskap 2018 Budsjett 2019 

INNTEKTER  

DNA, overførsel kr 22 000,00 kr 21 268,00 kr 22 000,00 

Alta kommune, tilskudd kr 75 000,00 kr 78 003,00 kr 75 000,00 

Statlig tilskudd  kr 30 000,00 kr 34 250,14 kr 30 000,00 

Bidrag valgkamp fra Arbeiderlag/AUF kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 

Annet kr 5 000,00 kr 1 557,64 kr 5 000,00 

 Sum driftsinntekter kr 132 000,00 kr 135 078,78 kr 132 000,00 

KOSTNADER 

Leie av møtelokaler kr 10 000,00       Kr 9 920,00 kr 10 000,00 

Reise-, hotellkostnader møter FAP, 
DNA kr 20 000,00 kr 50 337,40 kr 20 000,00 

Kontorutstyr-/kontorrekvisita kr 2000,00      kr      0,00 kr 2 000,00 

SMS utsendelser kr 6000,00         kr 2 968,50 kr 6 000,00 

Web kostnader kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 

Porto/gebyrer kr 500,00 Kr 0,00 kr 500,00 

Annonser kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 

Valgkampkostnader kr 0,00 kr 88 260,00 kr 50 000,00 

Blomster og gaver kr 5 000,00 kr 4 035,00 kr 5 000,00 

Landsmøtefond AP kr 3 300,00 kr 0,00 kr 3 300,00 

Andre driftskostnader kr 10 000,00 kr 44 324,19 kr 10 000,00 

 Sum kostnader kr 56 800,00 kr 199 845,09 kr 106 800,00 

 DRIFTSRESULTAT kr 75 200,00 -kr 64 766,31  kr 25 200,00 

 Finansinntekter kr 700,00 kr 1 242,00 kr 700,00 

Finanskostnader kr 0,00 kr 659,28 kr 0,00 

 Netto finans kr 626,00 kr 582,72 kr 700,00 

 RESULTAT kr 44 773,71 -kr 64 183,59 kr 25 900,00 
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Sak 6. Justeringer Alta Arbeiderpartis vedtekter  

 

Innstilling: Alta Arbeiderparti justerer lokale vedtekter etter Finnmark 
Arbeiderpartis gjennomgang. Styret får også ansvar for til enhver tid oppdatere 
vedtektene i tråd med sentrale justeringer. 

VEDTEKTER, JUSTERINGER 

§ 2. Organisasjonens oppbygging  

Man har stemmerett i Arbeiderpartiet når man har vært medlem 1 –en- måned. 

JMF. SENTRALE VEDTEKTER 

§ 3. Årsmøte  

Ekstraordinært årsmøte skal kunngjøres minst fire uker før det skal avholdes. 

§ 4. Medlemsmøte 

Saker som ønskes behandlet i medlemsmøtet sendes via styret. Ethvert medlem har 

mulighet til å fremme en sak for medlemsmøtet. Denne må meldes til sakslisten ved åpning 

av møtet. Sakene som meldes inn realitetsbehandles ikke på gjeldende møte. Dette for å 

sikre en demokratisk prosess samt forberedelse. 

Noe forandring av ordlyd etter vedtak i Fap 

§ 5. Styret  

Styrets medlemmer skal velges slik at hvert kjønn er likt representert. Det velges 3 

numeriske varamedlemmer.  

Styrets medlemmer skal velges slik at hvert kjønn er likt representert eller så nært opp til 50 
prosent som praktisk mulig. 
 
§ 7. Nominasjon til kommunevalglista 

 

Rådgivende avstemning over kandidater kan holdes før nominasjonsmøtet starter opp.  

Rådgivende avstemning over kandidater kan holdes før nominasjonskomiteen fremmer sitt 
første nummererte listeforslag. 
 

§8. Virksomheten til kommunestyregruppa 

Kommunepartiets leder og inntil to andre styremedlemmer utpekt av partistyret tiltrer 
kommunestyregruppa med tale-, forslags- og stemmerett. 
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Partileder, eller den han/hun bemyndiger, tiltrer kommunestyre og formannskapsgruppa 

med alle rettigheter.  

§ 15. Retningslinjer mot seksuell trakassering. 

 

Sentrale vedtekter følges. 

 

Sak 7 Æresbevisninger 

Arbeiderpartiet har vært gjennom en oppdatering av sitt medlemsregister. I den forbindelse 
har det oppstått uklarheter om korrekt innmeldingsdato. Det gjelder spesielt de som meldte 
seg inn før 1975 og som skulle ha fått æresbevisninger for å ha vært medlem i 
Arbeiderpartiet i mer enn 25 år.  
 
Styret i Alta Arbeiderparti oppfordrer i den anledning alle medlemmer som mener det er 
uklarheter med deres innmeldingsdato å kontakte organisatorisk ansvarlig om å få fastsatt 
korrekt innmeldingsdato. 
 
Styrets innstilling: Som et fast innslag i årsmøtet, tildeles æresbevisninger til personer som 
har vært medlem av Arbeiderpartiet i 25, 40 og 50 år. 
 

Sak 8 Innkomne saker 

 

Sak 1 Økologisk bærekraftig forvaltning av laksefjord og elv 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil: 

1. Sørge for en økologisk bærekraftig forvaltning av fiskeressursene i fjord og elv. 
2. Jobbe med lokale myndigheter og interessegrupper for å regulere sportsfisket. 
3. Konsekvensutrede vedlikeholdet og byggingen av nye forbygninger. 
4. Regulere etableringen eller fortsettelsen av oppdrettsanlegg i laksefjorder i henhold 

til rømningsfare og forsøpling av diverse avfall fra anleggene. 
5. At alle oppdrettsanlegg skal være rømningsfrie og utslippsfrie anlegg, spesielt i 

nasjonale laksefjorder. 
 

Begrunnelse: 

Fisket i fjordene og elvene i Finnmark har bidratt til å skape livsgrunnlaget for nordmenn og 

samer i all tid. Forvaltningen av disse naturressursene må ta hensyn til at kommende 

generasjoner også skal dra nytte av disse. Laks er en benfiskart og tilhører laksefamilien. 

Laks er den mest verdifulle ferskvannsfisken i Norge, og laksen er veldig ettertraktet som 

både matfisk og sportsfisk. Laksen gir derfor store inntekter til staten, næringslivet, og lokale 

aktører. 
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Styrets innstilling: 

Oversendes styret og programkomiteen for videre oppfølging.  

 

Sak 2 Pasientreiser 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil:  Dekke egenandel ved pasientreiser under 2000 kroner 

Begrunnelse: 

Regjeringen ønsker ikke å dekke egenandel ved pasientreiser under 2000 kroner.  

Slik det er i dag dekkes ikke egenandel ved pasientreiser under 2000 kroner. 
Dette mener vi er en usolidarisk ordning som setter de svakeste i en vanskelig 
økonomisk situasjon, iallfall ved terapitjenester hvor det er flere, korte reiser i 
løpet av en kort periode. Ved å dekke egenandelen letter vi dette unødvendige 
presset. 

Styrets innstilling: 

Saken støttes og sendes FAP, Ap sentralt og Arbeiderpartiets medlemmer på Stortinget. 

 

 

Sak 3 Velferdsteknologi 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil:  Øke satsingen på velferdsteknologi i Alta kommune 

Begrunnelse: 

Velferdsteknologi er et samlebegrep på felt for teknologi som brukes i helsesektoren og kan 

bidra til økt sikkerhet, selvstendighet og livskvalitet. Dette bidrar til en følelse av 

hverdagsmestring og selvstendighet til mennesker som behøver bistand i hverdagen. Det er 

likevel viktig at denne teknologien ikke skal erstatte et helsevesen, men heller bli brukt som 

et verktøy for å øke velferden til brukerne. 

Styrets innstilling: 

Styret støtter saken. I Alta har vi allerede stort fokus på dette. Sendes kommunestyregruppa. 
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Sak 4 CO2 gassing av gris 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil:  Forby CO2-gassing av gris i Norge 

Begrunnelse: 

I Dyrevelferdsloven står det i dag dyr skal bedøves før de slaktes, men dette er midlertidig 

ingen garanti for god dyrevelferd. Innenfor griseslakting benytter slakteriene seg av CO2-

gass som gir grisene stor panikk og smerter hos grisene. Dette er langt fra human slakt og 

over 17 500 mennesker har signert under aksjoner for å forby dette per 6. februar. 

Styrets innstilling: 

Legges frem til årsmøtet uten innstilling fra styret. 

 

Sak 5 Tildekking av øl i butikk 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil: Tildekke ølsalget i dagligvarebutikk 

Begrunnelse: 

En tiendedel av Norges befolkning drikker halvparten av all alkoholen som konsumeres i 

Norge. Tall fra Folkehelseinstituttet viser at rundt regnet 70 000 nordmenn drikker alkohol 

tilsvarende en kvart liter brennevin hver dag. Disse menneskene må hver gang de skal i 

butikken gå forbi alkoholen.  

Styrets innstilling: 

Saken støttes ikke 

 

Sak 6 Eldre- og demensvennlige biblioteker i Finnmark 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil: At Finnmarks biblioteker skal være eldre- og demensvennlige 

Begrunnelse: 

 

Bibliotekene slik vi kjenner de i dag er et lavterskeltilbud for alle, likevel er det fortsatt 

mulighet for å tilrettelegge enda mer. Biblioteket Deichman Oppsal i Oslo er landets første 

demensvennlige bibliotek. Her har de gjort det lettere å finne frem, kategorier rettet mot 

demente og eldre og sofaer som er lettere å reise seg fra. biblioteket har utviklet dette i 
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samarbeid med Nasjonalforeningens lokal demensforening. For å forbedre Finnmarks 

universell utforming vil vi utføre liknende tiltak på Finnmarks biblioteker. 

Styrets innstilling: 

Saken støttes og sendes til kommunestyregruppa samt Finnmark Arbeiderparti 

 

Sak 7 Fastvakt slik at ingen dør ensom 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil: At fastvakt skal bli en lovpålagt tjeneste på sykehus, på sykehjem, i 

hjemmetjenesten og i bolig, slik at ingen behøver og dø ensomme. 

 

Begrunnelse: 

I de yrkesetiske retningslinjer står det at  “grunnlaget for all sykepleie skal være respekten 

for det enkelte menneskes liv og iboende verdighet. Sykepleie skal baseres på 

barmhjertighet, omsorg og respekt for menneskerettighetene, og være kunnskapsbasert». 

Dette er ikke lovfestet. Dette gjør at mange sektorer innenfor helsetjenesten prioriterer bort 

fastvakt. En fastvakt er en person som har i oppgave er å skape trygghet for den som er på sin 

siste del av livet, men også for de pårørende. 

Styrets innstilling: 

Saken støttes og sendes inn til Arbeiderpartiet sentralt samt Finnmark Arbeiderparti. 

 

Sak 8 Ekskluderende arkitektur 
 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil: Arbeide mot ekskluderende design, og avvikle det hvor det allerede er 

implementert 

Begrunnelse: 

Hjemløse mennesker er ofte de i samfunnet som har aller minst, men trenger mest hjelp. 

Ekskluderende design usynliggjør dette problemet som rammer de aller svakeste i 

samfunnet, uten å hjelpe de rammede. Dette innebærer blant annet leneplanker i stedet for 

vanlige sitteplasser, armlenet installert i midten av benker, og pigger installert på 

vinduskarmer. Disse design valgene er bevisst gjort for å forhindre at mennesker, i sær 

hjemløse, bruker det som soveplass. 

Styrets innstilling: 

Saken støttes og sendes inn til Arbeiderpartiet sentralt samt Finnmark Arbeiderparti. 
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Sak 9 Gigant 

Forslagstiller: Alta AUF 

Forslag: AAP vil: Videreføre, om ikke øke den økonomiske støtten til musikkprosjekt Gigant 

Begrunnelse: 

Gigant er et viktig prosjekt for å fremme kulturutvikling i Finnmark, og etter 

fylkessammenslåingen også i Nord-Troms. Prosjektet gir unge aspirerende musikere 

muligheten til å jobbe med profesjonelle aktører og selv få økt sin kompetanse og interesse. 

Videre lar prosjektet ungdom spille inn og publisere musikk, og dette gir dem muligheten til 

å operere profesjonelt. Derfor er Gigant et viktig virkemiddel for å få unge til å satse på 

musikk, og det gir dem et innblikk i at det er mulig å produsere musikk i Norge.  

Styrets innstilling: 

Saken støttes og sendes til Finnmark Arbeiderparti. Dette er en sak som gjelder ungdom i 

hele fylket og arrangementet må sikres en forutsigbar økonomi. 

 

 

Sak 10 Nye boligfelt i Talvik 

Forslagstiller: Talvik Arbeiderlag 

Forslag: Det må kartlegges og omreguleres nye områder til boligfelt i Talvik for snarlig 

utbygging. 

Begrunnelse: 

Talvik arbeiderlag har over flere år har jobbet med å få Ressebakken boligfelt realisert, og 

har nå fått beskjed om at feltet mest sannsylig aldri kan utbygges på grunn av leirforholdene i 

Talvik. Det vil da være behov for å kartlegge nye områder som kan utbygges snarest og uten 

behov for store grunnundersøkelser.  

Vi har oversendt forslag til områder innen fristen til regulering av arealplan, og vil be våre 

partikamerater om å følge opp alle mulige områder. 

Talvik har i likhet med Alta, unødvendige høye boligpriser, grunnet mangel på ledige tomter. 

Saken må gis høy prioritering, med rask saksbehandling, da vekst og utvikling i Talvik beror 

på dette.  

Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes kommunestyregruppa for videre 
oppfølging. 
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Sak 11 Alta videregående skole 

Forslagstiller: Talvik Arbeiderlag 

Forslag: Det må til enhver tid legges press på fylkesadministrasjon, slik at tilbudene ved Alta 

videregående skole ikke svekkes. 

Begrunnelse: 

Talvik arbeiderlag har registrert at fylkesrådmannen i Finnmark, har forslått å kutte tilbud 

ved Alta videregående skole. 

Ved den aktiviteten som har vært inne veksten i Alta de siste 20 årene, har det de siste årene 

vært god tilgang til faglærte håndverkere. Disse innen elektrikere, rørleggere, 

industrimekanikere osv.  

Ved å svekke tilbudet ved Alta vgs, der det er søkere nok og at skolen ikke kan tilby alle som 

søker en plass, vil være å svekke næringslivet i Finnmark sitt behov for kompetent 

arbeidskraft. 

Næringslivet og Alta kommune har tatt sitt ansvar og tilbudt skoleelevene utplasserings 

plasser og videre lærling plasser. Bare Alta kommune har som mål og alltid ha 100 lærlinger i 

organisasjon. De er tett på dette målet. 

Vi merket oss at rådmannens forslag ikke fikk støtte fra politisk hold og tilbudet vil bestå.  

Når sammenslåingen mellom Finnmark og Troms igangsettes, vil det være viktige å bli enig 

om opptakssoner eller om hele regionen skal være en opptakssone. Vi mener det vil være 

viktig å beholde Finnmarks ordning for Finnmark og Troms sin ordning for Troms som en 

ordning i første periode for det nye fylkestinget, slik at en kan få ordninger som sikrer at vi 

ikke får intern konkurranse om elevene mellom de mest attraktive skolene i f.eks. Tromsø, 

Alta, Harstad og flere borteboere enn nødvendig.  

Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes Finnmark arbeiderparti 

 

Sak 12 Trafikksikker vei fra E6 opp til Talvik oppvekstsenter, samt bedre lysforhold i 
Ressebakken. 

Forslagstiller: Talvik Arbeiderlag 

Forslag: Få til en mer trafikksikker vei fra E6 opp til Talvik oppvekstsenter, samt bedre 

belysning i Ressebakken. 

Begrunnelse: 

Det er nå blitt et oppvekstsenter her i Talvik der skolen og barnehagen er slått sammen til en 
felles enhet. Veien fra E6 og opp til oppvekstsenteret brukes av både myke og harde 
trafikanter. Veien er relativt smal og det skaper rett som det er litt skumle trafikale situasjoner 
spesielt mellom gående og billister. Om vinteren kan det også ved sterk vind ligge litt snø inn 
i veien som gjør situasjonene til dels skumle. Talvik arbeiderlag ber derfor om at Alta 
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kommune om å sikre trafikksikkerheten for de myke trafikantene ved å få laget en gangvei på 
det aktuelle strekket. I forhold til det med trafikksikker vei må det også nevnes at det er svakt 
veilys fra E6 og de første 50 meter av Ressebakken, som i den mørke årstid og spesielt på 
seinhøsten skaper utfordringer for de myke trafikantene. 
 

Styrets innstilling: Saken oversendes medlemmene i Hovedutvalget for næring, drift og 

miljø for videre vurdering og oppfølging. 

 

 

Sak 13 Vei og veilys på Isnestoften 

Forslagstiller: Talvik Arbeiderlag 

Forslag: Opprettholde et forsvarlig brøytetilbud samt vedlikehold av vei og veilys på 

Isnestoften. 

Begrunnelse: 

Veien på Isnestoften har gått over fra å være del av E6 til å bli en vei som kommunen har 
ansvar for. Da det ofte på vinteren er mye vind og snøfokk er det meget viktig at veien har 
hyppig frekventering av brøytebil. Veien bør og holdes i en slik bredde at det vil være mulig 
å holde den åpen med «normal» brøyting. Veien er viktig for fastboende som jobber i Talvik-
Altaområdet, samt arbeidere som jobber på Stjernøya og bruker veien til og fra kaia inntil 3 
ganger daglig. 
Veilysene på Isnestoften er fra lyslagets tid på midten av 70 tallet, flere lyser svært dårlig. 
Talvik arbeiderlag ber derfor om at Alta kommune i tillegg til å holde veien åpen og i 
forsvarlig stand også setter av midler til oppgradering av veilysene når tiden er inne for det. 
 
Styrets innstilling: Saken oversendes medlemmene i Hovedutvalget for næring, drift og 

miljø for videre vurdering og oppfølging. 

 

 

Sak 14 Distrikt 

Forslagstiller: Talvik Arbeiderlag 

Forslag: Alta Arbeiderparti må ha en bevisst distriktspolitikk og jobbe aktivt for å etablere 
Talvik og Kviby som distriktssentre i Alta kommune. 
 

Begrunnelse: 

Alta kommune har behov for robuste bygder på begge kanter av Alta og vi må ha fokus på å 

tilrettelegge for vekst og utvikling rundt disse bygdene. 

Alta Arbeiderparti må være et parti der vi tydelig skaper trygghet og sikkerhet for de som 

ønsker å bo litt på utkanten av Alta By. Vi må tilrettelegge for arbeidsplasser og trygge og 

stabile oppvekstsvilkår for alle barn og bolyst for alle i ulike livsfaser. Vi må i tillegg sikre 



28 
 

opprettholdelse av bussruter slik at de som ønsker kan reise kollektivt til arbeid og elver på 

videregående kan bo hjemme. 

Styrets innstilling: Saken støttes 

Sak 15 Digital kommunikasjon 

Forslagstiller: Talvik Arbeiderlag 

Forslag: Alta kommune må anskaffe et digitalt kommunikasjonssystem som kommunale 
barnehager og skoler kan bruke i samarbeid og kommunikasjon med foreldre for å sikre god 
informasjonsflyt og gode tjenester. 

Begrunnelse: 

På bakgrunn av ny personvernlov har Alta kommunes administrasjon vurdert at ansatte i 

barnehager og skoler ikke skal bruke sosiale medier til kommunikasjon med foreldre. 

Grupper på facebook som har vært brukt til informasjon har blitt lagt ned, uten at barnehager 

og skoler har andre plattformer å kommunisere på. 

Digitale kommunikasjonsløsninger vil gjøre kommunikasjonen lettere, raskere og samtidig 

spare miljøet for papir. 

Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes kommunestyregruppen for videre 

oppfølging. 

 

Sak 16 Pasientereiseforskriften 

Forslagstiller: Styret Alta Arbeiderparti 

Forslag: Pasientreiseforskriften (Forskrift om pasienters, ledsageres og pårørendes rett til 

dekning av utgifter ved reise til helsetjenester) må revurderes med tanke på å gjøre det 

enklere for pasienter. Pasienter må få dekket reisen dit de ønkser. 

Begrunnelse: Pasienter må få dekket reisen hjem hvor de kan få hjelp. 

 

I Finnmark er det store utfordringer med pasientreiser. Det kan virke som det er ulik praksis 

fra fylke til fylke. For eks skoleungdom, eller ungdom som av andre årsaker oppholder seg 

midlertidig på annen adresse, som blir lagt inn på sykehus får ikke alltid dekket reisen hjem 

til folkeregistrert adresse. Dette gjør at det blir tilfeldig hvor man havner etter eks 

operasjoner. I dag har vi et system hvor man blir sendt ut fra sykehus veldig raskt. Man er 

ikke nødvendigvis i stand til å klare seg alene på en hybel. 

De risikerer å bli sendt til oppholdssted. For de som bor alene på hybel er ikke dette en 

holdbar situasjon. 
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Det skal ikke være nødvendig å være heldig med den du treffer på hos pasientreiser. Det må 

være opp til pasienten selv å velge om de vil til hybel (oppholdssted) eller hjem til 

folkeregistrert adresse. 

 

Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes Finnmark arbeiderparti, Arbeiderpartiet 

sentralt og våre medlemmer på Stortinget. 

 

Sak 17 Prisen for opphold til pårørende som følger sine kjære til sykehus må reduseres 

Forslagstiller: Styret Alta Arbeiderparti 

Forslag: Det må kun betales kostpris, evt  ikke overstige kr 300, for overnatting når man er 
pårørende til noen som er innlagt på sykehus/helseinstitusjoner. Dette gjelder for de med 
lengre reisevei enn 1 time. 

Begrunnelse: 

I dag ser vi store forskjeller på den prisen pårørende må betale for å være sammen med sine. 

Prisene vi har sjekket for de som har vært i denne situasjonen varierer mellom kr 750 og 3000 

pr natt. Dette er usolidarisk og rammer hardt økonomisk de som har lang vei til sykehus. De 

som er innlagt fra familier med dårlig råd får lite hjelp og omsorg fra sine pårørende i kritiske 

situasjoner i livet. Det må legges bedre tilrette for at pårørende får et rimelig alternativ for å 

være nær sine kjære når de er innlagt på sykehus/helseinstitusjoner. 

Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes Finnmark arbeiderparti, Arbeiderpartiet 

sentralt og våre medlemmer på Stortinget. 

 

Sak 18 Responstid på ambulanse 

Forslagstiller: Styret Alta Arbeiderparti 

Forslag: Det må innføres responstid på ambulanse.  

Begrunnelse: Den nasjonale kvalitetsindikatoren sier at i byer og tettsteder skal ambulansen 

være fremme på hendelsesstedet innen 12 minutter i 90% av de akutte hendelsene. 

(grisgrendte strøk 25 minutter). Hovedfunn ved oppfølging av dette viser at det klarer man i 

67% av tilfellene på landsbasis. I Finnmark er tallet 52%. Ingen fylker oppnår de veiledende 

responstidene. Ingen! Nå er det sånn at man må lage en liten brann i tillegg fordi brann har 

responstider ved uttrykning og vil logisk nok komme raskt frem. De er ofte fremme før 

ambulansen. har man en alvorlig hendelse i eks hjemmet, hjertestans eller fått noe i halsen er 

det altså 50% mulighet for at du får hjelp innen 12 minutter. Dette reduserer mulighet for 

overlevelse betraktelig. 

Når man klarer å ha responstider for brannvesenet må man klare det for ambulansen også. 
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Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes Finnmark arbeiderparti, Arbeiderpartiet 

sentralt og våre medlemmer på Stortinget. 

 

 

Sak 19 Paragraf 29c helsepersonelloven 

Forslagstiller: Styret Alta Arbeiderparti 

Forslag: Paragrafen må gjennomgås på nytt for å sikre bedre helsetjenester samt 

informasjonsflyt til beste for pasienten. 

Begrunnelse: Helsepersonelloven og personvernet må ikke være til hinder for evaluering og 

læring. Å lære av hendelser er viktig for å bli bedre som helsepersonell. I tillegg har man sett 

eksempler på at man ikke får ut informasjon pga strengt regelverk som man vet faktisk kan 

redde pasienten. Denne paragrafen må justeres. 

 

Styrets innstilling: Saken støttes og oversendes Finnmark arbeiderparti, Arbeiderpartiet 

sentralt og våre medlemmer på Stortinget. 
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UTBYGGING AV VINDKRAFT I NORGE 

Alta Arbeiderparti vil oppfordre sentrale myndigheter til aktivt å arbeide for å 

tilrettelegge slik at norske selskaper i større grad ønsker å investere i fornybar energi 

og bidra til «det grønne skiftet». 

Utlendingene fører an i investeringene i vindkraft i Norge. Innen 2020 skal 600 nye 

vindmøller sørge for at vindkraftproduksjonen i Norge firedobles. Reduserte kostnader og 

gode vindressurser har gjort Norge attraktivt for investeringer i vindkraft, og dette kombinert 

med teknologiutvikling gjør at norske vindkraftprosjekter nå har den laveste 

energikostnaden basert på levetiden (LCOE) for nye kraftverk i Europa. 

Den finske kraftkjempen Fortum bygger sin fornybar-portefølje med oppkjøp av 

utbyggingsklare vindkraftprosjekter i Nord-Norge. 15 av de 18 vindkraftverkene som er 

besluttet bygget her i landet er helt eller delvis finansiert av utenlandske investorer, som har 

oppdaget at investeringer i Norge vil gi en god avkastning. Vindkraftverk bygget i Finnmark 

er noen av de mest effektive og lønnsomme i Norden.  

Hva skyldes den lave interessen hos våre hjemlige kraftprodusenter for investeringer i 

vindkraft? 

I vårt eget fylke er mangel på overføringskapasitet i sentralnettet årsaken til at utbygginga av 

både Raggovidda- og Hamnefjell Vindkraftverk måtte nedskaleres. Fullt utbygd vil 

kraftverkene mer en doble sin produksjon. 

Vi har sett påstander om at den hjemlige vannkraftbransjen ikke har hatt behov for å 

investere i vind, ettersom de allerede hadde monopol på fornybar kraft. 

Vannkraftprodusentene har i denne regjeringsperioden fått en betydelig økning i 

grunnrenteskatten. Flere i denne bransjen har derfor tatt til orde for at også 

vindkraftproduksjonen må beskattes hardere for å unngå konkurransevridning. Slike utsagn 

og myndighetenes grep for å oppnå politisk makt bidrar til å skape ytterligere usikkerhet i en 

bransje som for tiden er preget av mangel på forutsigbare rammebetingelser. 

Høye kraftpriser i vinter og NVEs kraftmarkedsanalyse fra 2017 viser at kraftprisene med stor 

sannsynlighet vil øke i tiden fremover, som i så fall vil bidra positivt til vindkraftens 

lønnsomhet.  
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FARLIG TRANSPORT PÅ VÅRE VEIER 

 

Alta Arbeiderparti forventer at det taes grep for sikkerheten langs veiene.  

 

Det har de siste ukene og månedene vært et stort fokus på transport på norske veier. 

Situasjonen med dårlig skodde utenlandske vogntog har utviklet seg over tid og mange har 

tidligere prøvd å løfte dette problemet fram uten stor suksess. Like sikkert som vinterens 

inntog, er avisoverskriftene vedrørende utenlandske vogntog som skaper trøbbel på norske 

veier. 

 

Nå har det vært flere alvorlige ulykker denne vinteren, hvor vogntog har vært involvert. 

Dessverre har mange fått livene sine ødelagt eller forringet som en konsekvens av dette. Det 

er bare et tidsspørsmål før flere liv går tapt. I tillegg koster dette det norske samfunnet 

ufattelige summer hvert år på grunn av stengte veier, forsinkelser osv. Norske 

transportbedrifter har ikke mulighet til å konkurrere på hverken pris eller lønns- og 

arbeidsvilkår slik utviklingen er blitt. 

Dette kan ikke fortsette. Nå må myndighetene ta grep og få satt en stopper for denne 

galskapen. Det er vel og bra med alle kontrollene som er igangsatt til nå, etter press fra 

folket, men det stopper ikke de useriøse transportørene. De ruller inn i landet med 

uforminsket styrke. 

 

De som bestiller transporten må bli pålagt ett større ansvar. Den transporten de bestiller må 

være trygg og innenfor kravene til sikkerhet og utstyr som stilles fra myndighetene. Det er 

også en skam at det blir akseptert at vi har arbeidstakere med så elendige lønns og 

arbeidsvilkår, slik mange av de utenlandske sjåførene har. De utfører en viktig jobb for 

samfunnet vårt.  
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NEI TIL STATLIG GRUNNRENTEBESKATNING PÅ HAVBRUK - JA TIL KOMPENSASJON OG INCITAMENT I FAVØR 

VERTSKOMMUNENE 

 
Alta Arbeiderparti vil sikre vertskommunene stabile forutsigbare inntekter for bruk av 
areal. 

Alta arbeiderparti viser til finansdepartementets utredning om mulig grunnrentebeskatning 

for havbruk/aquakultur, etter modell av grunnrenteskatt for vannkraftverk. Dette er det grunn 

til å være kritisk til. Der er grunn til å stille mange spørsmål ved om en typisk distriktsnæring 

basert på virksomhet i den kommunale sjøalmenningen berettiger en grunnrente som skal 

tilfalle staten. 

 

 

Havbruk/aquakultur er en nokså typisk distriktsnæring. Og enda mer presist: En 

kystdistriktsnæring, som bidrar til stor verdiskaping og store eksportinntekter. Sammen med 

tradisjonelt fiske er den selve bærebjelken i Kyst-Norge og den fremste forutsetningen for 

bosetting. 

 

De aktuelle kystkommunene har lagt til rette for næringen gjennom utbygging av 

infrastruktur og lagt til rette arealmessig. Gjennom det såkalte havbruksfondet har 

kommunene det siste året mottatt midler fra fondet, utmålt etter andel konsesjoner. Der hører 

med til historien at de første konsesjoner kom i drift på 70-tallet, og i 2018 kom for første gang 

utbetalinger som kompensasjon for tilrettelegging og bruk av areal. 

 

En statlig grunnrentebeskatning vil innebære at skatten går inn i den store statskassa, med 

mindre midlene øremerkes de kommunene som huser næringen. Alta arbeiderparti ber 

derfor Storting og regjering om å lytte til næringen og til kystkommunene når spørsmålet om 

grunnrentebeskatning skal behandles og avgjøres. 

 

Det viktigste blir å sikre vertskommunene stabile forutsigbare inntekter for bruk av areal og 

for å tilrettelegge for nytt areal for oppdrettsnæringen, også når det ikke er vekst. 
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Sak 8 Valg 

 

 
Valgkomiteens forslag: Legges frem i møtet 
 
 
Valgkomiteen i Alta arbeiderparti. 
Per Hindenes   leder 
Kjetil Kristensen   medlem 
Siv Kristin Ryeng   medlem 
Andrine Klausen Simonsen medlem 
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Ellinors vise 

Ka e det som æ drømme om 
at æ en dag ska våkne opp å vite, 

at arbeidet æ leve med, 
e mykje mykje meir enn det å slite. 

 
Æ drømme om å være fri 

i lag med alle folkan som æ like. 
Æ drømme om ei anna tid 

da ingen folk e fattige og rike. 
 

Æ drømme om at alle dæm 
som trekke garnan langt der utpå sjyen 

skal få ei bedre tid i lag med dæm 
som jobbe skift på en fabrikk i byen. 

 
Og dæm som har en liten gård, 

nån kyr og ei gjeld dem ikkje klare. 
Æ drømme at dæm får en vår 

dæm bruke te nå’ meir enn det å spare. 
 

Æ drømme at vi får en vår 
da undertrøkkinga å jorda stanse. 

Ei ny tid kommer sjøl om fjellan står, 
og det bli like fint å jobbe som å danse. 

 

Tekst: Klaus Hagerup 

 


